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Beste tuinliefhebbers,

We leven nu in een bijzondere 
tijd. In het voorjaar kregen we 
te maken met het Coronavirus.
Dit coronavirus houdt tot op 
heden de hele Wereld in z’n 
greep. Onze samenleving is zo’n 
beetje lam gelegd. In Bidding-
huizen is dat minder te merken 
dan in de steden. We hebben 
ruimte om ons heen en niet te 
vergeten onze volkstuin. Wat 
dat betreft is het fijn om toch 
een plek te hebben om naar toe 
te gaan en waar je je tijd ook 
nog nuttig kunt besteden. Het is 
opvallend dat er weinig (voor 
zover bekend) mensen in 
Biddinghuizen besmet zijn 
geraakt door het coronavirus.

Het seizoen is vervelend 
begonnen, het voorjaar is lang 
koud geweest, begin van de 
zomer, ongeveer drie maande 
droog en warm. In juli, augus-
tus is het pas gaan regenen. Al 
die droogte heeft geleid tot heel 
veel gesjouw met water. 
Hierdoor kwam je elkaar nog 
eens tegen en er werd ook veel 
samengewerkt bij het oppom-
pen van water. Gelukkig wer-
den de contacten onderling niet 
teveel belemmerd door het 
coronavirus. Mensen hielden 
goed rekening met elkaar en er 
is tenslotte ruimte genoeg op 
de tuin om afstand te houden 
van elkaar.

Ik wil u allen, uiteraard ook 
namens het bestuur, ondanks 
de beperkingen dit jaar, toch 
een heel mooie decembermaand 
toe wensen en een goed en 
gezond begin van 2021. 
Hopelijk is er dan ook weer wat 
ruimte voor een normaler 
leven.
Ashok Somai

Beste tuinders,
Uw hebt in oktober al in de 
Biddinghuizen Actueel kunnen le‐
zen dat we hebben besloten dit 
jaar geen algemene ledenver-
gadering te plannen. (Dit besluit is 
- op het moment van schrijven - in‐
middels ingehaald door het besluit 
van de regering er mag ook niet 
vergadert worden.) Gezien het gro‐
te aantal besmettingen en leden t 
die tot de kwetsbare groep ge‐
rekend kunnen worden, leek ons 
dit de enig juiste beslissing.

Desalniettemin worden in dit club‐
blad bijna alle aandachtspunten 
behandeld die ook op een 
jaarvergadering aan de orde 
komen, zodat u toch van alle zaken 
op de hoogte bent.

Omdat er sprake is van een situa‐
tie waar in geen enkel reglement 
of statuut rekening mee is ge‐
houden, zijn we genoodzaakt om  
te handelen in de gees, zoals de 
vereniging altijd heeft gefuncti‐
oneerd.

Ook zullen we aangeven op welke 
manier u kunt reageren op punten 
waarvan u vindt dat een reactie 
gepast is en die niet kan wachten 
tot een later moment.
  
Het bestuur

DIT JAAR GEEN JAARVERGADERING !!!!
In verband met Covid 19 heeft het bestuur in oktober 
besloten dat er geen jaarvergadering wordt gehouden in dit 
jaar.
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Hier dus geen uitnodiging voor de jaarvergadering. Achtereenvolgens komen aan de orde:
De notulen van de vergadering d.d. 12-12-2019
De verschillende verslagen
De begroting met 
Kascontrolecommissie
Bestuursverkiezing

Verslag van de algemene ledenvergadering van 12 december 2019

Aanwezig: 16 leden
Afwezig met kennisgeving: De heren:

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom.

2. Mededelingen
Geen

3. Verslag van de algemene ledenvergadering 12 december 2018
Er wordt n.a.v. de Graafschap meer info gevraagd. Dit heeft zich vorig jaar afgespeeld. 
Was als mededeling achteraf gegeven. Er volgt een korte discussie hierover.
Op dit moment is er niet veel verandert in de situatie t.o.v. vorig jaar.
Opmerking; sommige paden zijn gevaarlijk om te fietsen. Wij vragen de leden regelmatig om de 
paden voor hun tuin te herstellen. Zowel via ons infoblad, direct aangesproken of via de 
keuringscie. Soms helpt het, soms niet. Heeft u er last van spreek de leden dan hierop aan. 
Verslag wordt verder goedgekeurd en vastgesteld.

4. Ingekomen en uitgaande post
Mails en brieven i.v.m. verhuur en opzeggingen.

5. Jaarverslagen en financiële zaken:
5.1. Verslag van de secretaris – akkoord. 
5.2. Verslag van de penningmeester – Na een kleine toelichting wordt dit goedgekeurd
5.3. Vaststelling begroting – Begroting wordt vastgesteld zoals voorgesteld.
       Geen huur en/of contributieverhoging nodig.
5.4. Kascontrolecommissie –   De financiën zijn gecontroleerd en alles is in orde bevonden. Aan de 

penningmeester en het bestuur wordt decharge verleend. Dhr. Dingemanse en dhr. Klomp 
worden bedankt voor hun diensten.

5.5. Nieuwe kascontrolecommissie: Dhr. Klomp en dhr. Jochemsen, dhr. J. Geluk als reserve.
5.6. Keuringcommissie - akkoord

6. Bestuursverkiezing
Aftredend is de heer Jan Booij (voorzitter) en tevens herkiesbaar.
Hij wordt bij acclamatie herkozen.

7. Rondvraag
Er wordt geïnformeerd naar de tuin van Huisjes/Kramer. De tuin is nu opgezegd. De schuur en 
kas zijn verwijderd door andere leden van de tuin. De kas is al weg en het deel van de schuur zal 
binnenkort worden opgehaald.

8. Pauze
Na een drankje volgt een lezing over de geschiedschrijving van de gemeente Dronten verzorgd door 
dhr. F. Schmidt.

9. Sluiting
Voorzitter bedankt de heer hr. Schmidt voor de lezing en de leden voor hun aanwezigheid en sluit de 
vergadering.
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Verslag van de secretaris seizoen 2019/2020 

Het bestuur is een paar keer bij elkaar geweest. Hierbij zijn de lopende zaken besproken. Daarnaast 
is er regelmatig mondeling, via e-mail of telefonisch contact geweest. 
Helaas is ook dit verslag niet veel anders dan voorgaande jaren. Het blijkt een terugkerend thema 
dat leden de regels nog niet kennen en/of zich hieraan willen houden. Gelukkig kent onze vereniging 
natuurlijk ook mensen die hun tuin en omgeving goed op orde hebben en mee denken/helpen om het 
complex er goed uit te laten zien.
Het huishoudelijk regelement (hhr) laat aan duidelijkheid toch niets te wensen over zou je denken. 
Misschien moet men dat toch nog eens nalezen en krijgen we volgend jaar een blij verslag van de 
secretaris met enkel complimenten aan u allen. Het hhr is te vinden op de website en heeft ook een 
aantal keren in ons krantje gestaan.

Bloemenstrook
Het is een beetje jammer maar ik heb dit seizoen weinig gedaan aan de bloemenstrook langs het 
asfaltpad. De reden hiervan is dat ik regelmatig zie dat de bloemen worden geplukt. Ook als je deze 
mensen aanspreekt, dat het niet de bedoeling is, krijg je te horen dat leden toestemming geven om te 
mogen plukken. De bloemenstrook is bedoeld voor een leuk binnenkomen en voor de insecten en de 
bijtjes.

Branden afval
Het gebeurt nog steeds dat buiten het stookseizoen gebrand wordt op de tuin. Ook het verbranden 
van afval in een ton of vuurkorf in het openbaar is wettelijk niet toegestaan. Boete is dan ook voor je 
eigen rekening.
Ook in het afgelopen na- en voorjaar hebben we een aantal hopen aan snoeihout verbrand. Prettig 
was dat veel hopen op de eigen tuin van de leden lagen. Zo konden wij gecontroleerd branden zonder 
rommel wat er niet bij hoort. Start van het nieuwe brandseizoen is begin oktober 2020 en het 
seizoen loopt door tot en met eind april 2021. Houd het snoeihout op uw tuin en laat dit aan het 
bestuur weten. Dan kunnen we uw waarschuwen wanneer we gaan branden of branden dit mee. 
Misschien ten overvloede maar er zijn regels gebonden aan de vergunning. Zorg ervoor dat de 
stukken niet langer zijn dan globaal een meter en houd het op eigen tuin. 

Onderhoud vrije tuinen
Dit seizoen is het noodzakelijke onderhoud gepleegd aan vrijstaande tuinen. Een paar tuinen zijn 
geseisd en ontdaan van verwilderde struiken. 

Paden en Grasmaaien
Ook dit seizoen heeft C. Aarsen de boel goed bijgehouden en liggen de grasstroken netjes bij. Moet 
wel zeggen dat de paden midden in het complex er een beetje slordig bijliggen. Veel tegels liggen uit 
elkaar. Leden klagen hierover. De paden moeten onderhouden worden door de tuinders van de 
aangrenzende tuinen.
Beste mensen, neem het initiatief en wacht niet tot dat het bestuur het oppakt want wij hebben 
genoeg te doen.

Secretaris; Ashok Somai

Wij wensen iedereen gezellige 
feestdagen en een goed nieuwjaar 

inclusief een mooie winter
Het bestuur
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Op deze pagina staan de financiële zaken in een overzicht zoals u bent gewend.
Het enige punt van aandacht zijn de huurinkomsten van de tuinen tegenover de huur die aan de 
gemeente moet worden afgedragen. Omdat de huur die de gemeente vraagt jaarlijks iets wordt 
verhoogd, gaan de inkomsten uit verhuur langzaam uit de pas lopen. (Hieronder verder)

We gaan daarom de huur met 
ingang van het nieuwe (dit) 
seizoen per are met € 1 
verhogen. Dit bedrag is nog 
niet in de begroting verwerkt. 
Daar geen goedkeuring via de 
Algemene ledenvergadering 
mogelijk is, gaat het bestuur 
uit van het vertrouwen van de 
vereniging. 
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Kaskeuringscommissie
De kas is op 24 november 
gecontroleerd door de heren B. 
Klomp en J. Jochemsen.
Ook dit keer is alles in orde 
bevonden. De bevinding is 
schriftelijk vastgelegd.

Verslag van de 
tuinkeuringscommissie
De tuin keuringscommissie is 
dit jaar (2020) 4x langs alle 
tuinen geweest om te contro-
leren.
In het begin is aardig wat last 
van Coloradokevers geconsta‐
teerd, maar later door de mooie 
droge zomer geen last meer. 
Ook weinig Phytophthora aan‐
wezig waarschijnlijk door het 
mooie weer.
Een aandachtspuntje blijft toch 
om de strook langs het hoofd-
pad en de tuinen schoon te hou-
den van onkruid en overhan‐
gende takken van bomen en 
struiken heggen etc.
Let hierop zodat uw mede tuin-
ders hier geen last van hebben. 
In de tabel hiernaast een over-
zicht van  de keuringsresul-
taten.

Bestuur
Het bestuur is veranderd wat 
betreft de samenstelling. We 
hebben afscheid genomen van 
Albert-Jan van de Kamp. Hij 
heeft het lidmaatschap opgezegd 
en is dus ook als bestuurder 
afgetreden. We wisten dat hij 
geen decennia lid zou blijven, 
omdat er plannen zijn om 
Nederland te verlaten. 
Nu het niet mogelijk was af-
scheid te nemen in de vergade-
ring heeft het bestuur hem een 
boekenbon en een bedankkaartje 
bezorgd.
Albert-Jan was ook aan de beurt 
om af te treden, volgens het 
rooster van aftreden.
We hebben Wim Mulder bereid 
gevonden de plaats van Albert-
Jan in te nemen. Dit zal te zij-
ner tijd in een algemene leden-
vergadering bekrachtigd moeten 
worden. Wim Mulder wordt 
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(voorlopig) algemeen bestuurs‐
lid.

Het rooster van aftreden geeft 
ook aan dat de secretaris Ashok 
Somai aftredend is. Hij heeft te 
kennen gegeven dat hij herkies‐
baar is. Hij blijft dan ook deze 
functie vooralsnog gewoon ver‐
vullen.

Zijn er op voorhand leden die 
bezwaar hebben tegen deze gang 
van zaken, dan graag contact 
opnemen met het bestuur. 

Wat te doen bij vragen.

Hebt u vragen of opmerkingen 
naar aanleiding van de vereni-
gingsstukken of over de vere-
niging in het algemeen, neem 
dan contact op met het 
bestuur. De voorkeur gaat uit 
naar een bericht via e-mail of 
brief, zodat het ook vastligt. 
Graag voor 1 februari 2021 
waar het verenigingszaken be‐
treft. Uiteraard mag het ook 
mondeling.
Mooier kunnen we het in deze 
tijd niet maken.

Even voorstellen: Wim Mulder
(Voor een foto kijk achterop) 
Ik ben 48 jaar en heb zelf een tuin 
sinds 4 jaar. Ben werkzaam bij de 
aluminium fabriek in Harderwijk.
Na drukke werkdag vind ik het fijn 
om op de volkstuin te wezen.
Ook vind ik het fijn dat je sociale 
contacten kan maken en je blijft 
leren van andere mensen.
 
Ik ben getrouwd met een Poolse 
vrouw waar ik een dochter heb van 
2 jaar.
Uit een eerder huwelijk heb ik 3 
dochters die inmiddels al volwassen 
zijn.
 
Mij was gevraagd om bestuurslid te 
zijn; ik hoop dat ik op deze manier 
wat voor de volkstuinvereniging 
kan betekenen.
 
Vr Gr Wim Mulder
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goed verdragen en welke niet. 
Om het niet te romelig te 
maken hier het hele overzicht. 
Beschouw het overzicht als een 

WELLES NIETES
In het juli-nummer was een 
begin gemaakt met een over-
zicht welke gewassen elkaar 

richtlijn, want eigen ervaring is 
ook wat waard. 



 Bestuur:
 Voorzitter en tuinuitgifte
 Jan Booij                 
 tel.:332126   
 jansijbrand@gmail.com
 
 Secretaris        
 Ashok Somai            
 tel.:332174   
 a.somai@upcmail.nl
 

 Penningmeester                   
 Tijn Bouw  
 tel.: 332010 
 tijnbouw@kpnmail.nl
  

                      Algemene betuursleden:
                      Stoffel Aarsen
                      tel.: 331530
                      chris.aarsen@kpnplanet.nl

Wim Mulder
  tel.: 06 46457938
  doffer32@msn.com

Volkstuinvereniging Biddinghuizen
http://volkstuinbiddinghuizen.nl 
Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256 CD
Kamer van Koophandel Lelystad nr.: 40059843

Contributie: € 10 per jaar
Tuinhuur: € 12,50 per are (100m2) per jaar
Rekeningnr. vereniging NL78RABO 0348 1245 70 
t.n.v. M. Bouw
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Neem Hollands boer zijn landen af: 
dan houdt hij nog zijn water; 
daar maalt hij toch weer land uit op, 
wat vroeger of wat later.

Neem Hollands boer zijn dijken weg 
en laat het onderlopen; 
Geen nood: elk kaasboerinneke 
gaat vissersnetten knopen.

Neem Holland al zijn bomen weg, 
zijn wilgen en zijn peppels: 
dan ruist nog Hollands windezang 
door 't riet van sloot en greppels.

Maar neem je Hollands water weg, 
zijn plassen en zijn vaarten: 
dan is mijn land geen Holland meer, 
al staat het op de kaarten.

Dan wordt het duin een woestenij, 
dan dorren al de weiden, 
dan gaat mijn mooie Holland dood, 
omdat het dorst moet lijden.

Joh. v. Meurs

               WATERLAND

Neem Hollands boer zijn guldens af, 
zijn centen en vierduiten: 
dan houdt hij nog zijn vette klei 
en staat er bij te fluiten.


